
RADA MIEJSKA
W Pszczynie

Protokół nr 0002.068.2024 (LXVIII)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 22 lutego 2024 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył LXVIII sesję Rady
Miejskiej w Pszczynie, która rozpoczęła się o godz. 13°°w Dużej Sali Obrad im. Ks. Piotra
Skargi.

Prowadzący obrady przywitał radnych, burmistrza ijego zastępców, sekretarz gminy,
skarbnika gminy, przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy, wszystkich zebranych oraz
wszystkie osoby, które uczestniczą w transmisji dzisiejszej sesji.

Poinformował, że obrady sesji odbywać będą się zgodnie z klauzulą informacyjną, dotyczącą
RODO w sprawie transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń rejestrujących obraz
i dźwięk oraz sporządzania protokołów z posiedzeń Rady Miejskiej w Pszczynie, nagrywania
i przebiegu sesji Rady Miejskiej w Pszczynie, ktéra umieszczona jest na drzwiach wejściowych
sali sesyjnej oraz na ekranie telewizora.

Prowadzący obrady poinformował, że na ustawowy stan 23 radnych na sali obecnych jest
22 radnych i stwierdził kworum.

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

1. Marek Dutkowski

Henat—a—Dypda

3 Krystyna Fuławka

4 Arkadiusz Gardiasz

5. Ireneusz Gruszka

6. Marcela Kanafek — Lewandowska

7. Henryk Kopiec

8. Jacek Kubis

9. Grzegorz Kuczera

10. Marcelina Leki

11. Andrzej Mańka

12. Barbara Psik

13. Piotr Rabaszowski

14. Monika Rąba

15. Maciej Stieber

16. Leszek Szczotka

17. Marek Szklorz

18. Maria Szostak

19. Łukasz Tetla

20. Marta Wojciechowska-Smolarz
21. Andrzej Wojtanowicz
22. Rafał Wróbel

23. Michał Ziebura

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.



ad. 2.

Prowadzący obrady Przewodniczący rady Leszek Szczotka zapytał, czy do porządku obrad są
jakieś wnioski.

Wniosek o zmianę porządku obrad zgłosił Przewodniczący rady. Zawnioskował o
wprowadzenie do punktu 5 kolejnego podpunktu - projektu uchwały w sprawie uznania się
za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi na działania Zastępcy burmistrza Pszczyny.
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu sesji.

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było. W związku z tym przystąpiono do
przegłosowania złożonego wniosku.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, , Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela Kanafek-
Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej
Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka,
Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej
Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Krystyna Fuławka

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek o wprowadzenie do porzqdku obrad do punktu
5 kolejnego podpunktu — projektu uchwały w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do
rozpatrzenia skargi na działania Zastępcy burmistrza Pszczyny, został przez Radę
przegłosowany wymaganą większością głosów.

Kto jest za przyjęciem wniosku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że wniosek
został przez Radę przyjęty. Stwierdzam, że dzisiejsza sesja odbędzie się według
przedstawionego porządku z uwzględnieniem przegłosowanej zmiany.

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było. Prowadzący obrady stwierdził,
że dzisiejsza sesja odbędzie się zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad z
uwzględnieniem przegłosowanej zmiany:

Otwarcie i stwierdzenie kworum.

Przedstawienie porządku obrad.

Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.
lnformacja Burmistrza Pszczyny o pracach w okresie międzysesyjnym.
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Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

l) Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji
w Katowicach informacji o kandydacie na ławnika w wyborach uzupełniających
na kadencję w Iatach 2024-2027,

2) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia oraz ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały
w sprawie opłat za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim oraz określenia warunków
częściowego zwolnienia z opłat,



3) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków

ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników

ochotniczych straży pożarnych,

4) Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie

i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków |ub znajdujących się

w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie gminy Pszczyna,

5) Projekt uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania

przestrzennego obejmujących obszar gminy Pszczyna,

6) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonych

w Pszczynie przy ul. Męczenników Oświęcimskich,

7) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej

w Studzienicach przy ul. św. Jana Pawła II,

8) Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają

się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na

rzecz Gminy Pszczyna,

9) Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu

utrzymania czystos’ci i porządku na terenie gminy Pszczyna,

10) Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały dotyczącej

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi,

11) Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych gminy Pszczyna oraz określenia

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu,

12) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024,

13) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna,

14) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na

realizację zadań na drogach powiatowych,

15) Projekt uchwały w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi na

działania Zastępcy burmistrza Pszczyny.

6. Wolne głosy, komunikaty.

7. Zamknięcie obrad — LXVIII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół LXVII sesji Rady Miejskiej w

Pszczynie z 25 stycznia 2024 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na

stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu LXVII sesji rady sąjakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.



Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,
Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Pasik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej
Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-
Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura
NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół LXVII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został
przez Radę przegłosowanyjednogłośnie.

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że Informację burmistrza Pszczyny
o pracach w okresie międzysesyjnym Radni otrzymali. Zapytał, czy do informacji radni mają
zapytania |ub uwagi.

Pytań, uwag nie zgłoszono i przewodniczący rady stwierdził, że ww. informacja została przez
radę przyjęta do wiadomości.

Informacja burmistrza Pszczyny stanowi załącznik nr 3 do protokołu sesji.

ad. 5.

5.1)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia
od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach informacji o kandydacie na ławnika w
wyborach uzupełniających na kadencję 2024-2027.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,
Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Pasik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej
Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—
Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXVIII/843/24 w sprawie
zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach informacji o kandydacie
na ławnika w wyborach uzupełniających na kadencję 2024-2027, podjęta została
jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została
przez radę jednogłośnie.



5.2)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytałtytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia oraz
ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie op’rat za pobyt dziecka w żłobku miejskim
oraz określenia warunków częściowego zwolnienia z opłat.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela
Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek
Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej
Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr LXVIII/844/24 w sprawie
przyjęcia oraz ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie opłat za pobyt dziecka w
żłobku miejskim oraz określenia warunków częściowego zwolnienia z opłat, podjęta
została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta
została przez radę jednogłośnie.

5.3)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytałtytuł projektu uchwały w sprawie ustalenia
wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków, ratowników ochotniczych staży
pożarnych i kandydatów na strażaków, ratowników ochotniczych staży pożarnych.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady poinformował, że na podstawie art. 25a ustawy o samorządzie gminnym
z głosowania nad tym projektem uchwały zostali wyłączeni radni Łukasz Tetla i Leszek
Szczotka.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela
Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Marek
Szklorz, Maria Szostak, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,
Michał Ziebura

BRAK GŁOSU (2): Leszek Szczotka, Łukasz Tetla



NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr LXVIII/845/24 w sprawie
ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków, ratowników ochotniczych

staży pożarnych i kandydatów na strażaków, ratowników ochotniczych staży pożarnych,
podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za" (dwóch radnych zostało wyłączonych z
głosowania). Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę
jednogłośnie.

5.4)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku
wpisanym do rejestru zabytków |ub znajdujących się w gminie ewidencji zabytków
położonych na terenie Gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela
Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek
Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej
Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr LXVlll/846/24 w sprawie
udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy
zabytku wpisanym do rejestru zabytków |ub znajdujących się w gminie ewidencji zabytków
położonych na terenie Gminy Pszczyna, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”.
Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.5)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie oceny
aktualności studiów, uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego obejmujących obszar Gminy
Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘSIĘ10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela
Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej
Wojtanowicz, Rafał Wróbel, MichałZiebura

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXVlll/847/24 w sprawie
oceny aktualności studiów, uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego obejmujących obszar Gminy

Pszczyna, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,
że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.6)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie obciążenia
służebnością gruntową nieruchomości położonych w Pszczynie przy uI. Męczenników
Oświęcimskich.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela
Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej
Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXVIII/848/24 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonych w Pszczynie przy ul.

Męczenników Oświęcimskich, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący
obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.7)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie obciążenia
służebnością gruntową nieruchomości położonych w Studzienicach przy ul. św. Jana Pawła II.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.



Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXVIII/849/24 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonych w Studzienicach przy ul. św.

Jana Pawła ll, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.8)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie ogłoszenia

jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez

właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się terenu nieruchomości, nieczystości ciekłych

oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria

Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Henryk Kopiec, Marek Szklorz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXVIII/850/24 w sprawie

ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się terenu nieruchomości,

nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do

ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Pszczyna,

podjęta została większością 19 głosów „za", przy 3 głosach „wstrzymujących się", bez

głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

wymaganą większością głosów.



5.9)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie ogłoszenia
jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela
Kanafek—Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,
Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria
Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Henryk Kopiec, Marek Szklorz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXVIII/851/24 w sprawie
ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystos’ci i
porządku na terenie gminy Pszczyna, podjęta została większością 19 głosów „za”, przy 3
głosach „wstrzymujących się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził,
że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

5.10)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie ogłoszenia

jednolitego tekstu uchwały dotyczącej szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których
zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (18): Marek Dutkowski, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Jacek
Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski,

Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta

Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Henryk Kopiec, Marcela Kanafek— Lewandowska, Marek Szklorz, Rafał
Wróbel

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda



W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXVIII/852/24 w sprawie
ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały dotyczącej szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów, w
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami
komunalnymi, podjęta została większością 18 głosów „za", przy 4 głosach „wstrzymujących
się”, bez głosów „przeciw”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została
przez radę wymaganą większością głosów.

5.11)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie emisji obligacji
komunalnych gminy Pszczyna oraz okres’lenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela
Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,
Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek
Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,
Rafał Wróbel, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec,

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXVIII/853/Z4 w sprawie
emisji obligacji komunalnych gminy Pszczyna oraz określenia zasad ich zbywania,
nabywania i wykupu, podjęta została większością 21 głosów „za”, przy 1 głosie
„wstrzymującym się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała
podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

5.12)

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie
gminy na rok 2024.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Głos zabrał radny Henryk Kopiec. Powiedział: „Panie przewodniczący, Panie burmistrzu,
Panie skarbniku, dziękuję za wykaz tutaj i rozliczenie się z kwoty 1,6 mln tylko nie miałem za
dużo czasu, bo przed chwilą to otrzymałem, ale z tematyki, która jest mi tu przedstawiona,
nie wynika nic zgodnego z zapisem w zmianach budżetowych, bo kwoty te miały dotyczyć
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poprawy czy stworzenia infrastruktury sportowo—rekreacyjnej. A ja tutaj mam malowania
drzwi, na nic ani z rekreacji, ani ze sportu, parkingi i takie sprawy. Ja w ogóle dziękuję, że
otrzymałem jakąkolwiek odpowiedź, ale Panie skarbniku, albo Pan mnie źle zrozumiał, albo ja
to źle przedstawiłem, ale prosiłbym naprawdę, 1.600.000 złotych na inwestycję związaną z
poprawą infrastruktury sportowo—rekreacyjnej. Wiem, że Pan przewodniczący to dzisiaj teź
zrobi, ale na następną komisję, czy budżetu, czy gospodarki właśnie chciałbym tego rodzaju
rzeczy, które będą miały być zrobione w tym temacie, były przedstawione i koszt wszystkich
tych zadań. Dziękuję”.

Innych pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Jacek
Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski,
Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla,
Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura
WSTRZYMUJE SIĘ (2): Marcela Kanafek — Lewandowska, Henryk Kopiec
NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXVIII/854/24 w sprawie
zmian w budżecie gminy na rok 2024, podjęta została większością 20 głosów „za", przy 2
głosach „wstrzymujących się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził,
że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

5.13)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: Z, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Jacek
Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski,
Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla,
Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura
WSTRZYMUJE SIĘ (2): Marcela Kanafek — Lewandowska, Henryk Kopiec
NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXVlll/855/24 w sprawie
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została większością
20 głosów „za", przy 2 głosach „wstrzymujących się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący
obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.
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5.14)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia
Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadań na drogach powiatowych.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela
Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek
Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej
Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXVIII/856/24 w sprawie
udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadań na drogach
powiatowych, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady
stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.15)
Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie uznania się
za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi na działania zastępcy burmistrza.

Projekt uchwały nie był opiniowany przez komisje rady, gdyż został wprowadzony pod
obrady wnioskiem.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian. '

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Krystyna Fu’rawka, Arkadiusz Gardiasz, lreneusz Gruszka, Marcela
Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek
Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej
Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda
W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr LXVIII/847/24 w sprawie
uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi na działania zastępcy burmistrza,
podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała
podjęta została przez radę jednogłośnie.
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Wykaz podjętych na LXVI/l sesji Rady Miejskiej uchwał stanowi załącznik nr 4 do protokołu

sesji.

ad. 6.

1. Głos zabrał radny Henryk Kopiec. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu,

kadencja nasza się kończy. Ja bym takjeszcze raz chciałzaapelować, bo w tej kadencji

spotkało to mnie, także kiedy zwracałem się z pismem i w normalnym, prawnym terminie

nie otrzymałem odpowiedzi. Ale wczoraj byłem bardzo niemile zaskoczony, bo zgłosiła się

do mnie mieszkanka osiedla Polne Domy. Panie Burmistrzu, żeby nie pomylić, we

wrześniu, 15 września złożyła pismo w sprawie ulicy Lotników. Radni, Koledzy, Koleżanki

słyszeliście ile razy mówiłem na temat tej ulicy. 20 września, przepraszam bardzo, żeby

być dokładnym, jednak ze względu na mojq uwagę, bo ona tam zamieściła rok 2023

do budżetu, a to już było pismo na budżet 2024, ponowiła pismo 11 października i do dnia

wczorajszego nie otrzymała żadnej odpowiedzi. Była tutaj w urzędzie i okazało się, że

pisma nie ma, jest notatka w komputerach, ale pisma nie ma i odpowiedzi nie dostała.

Naprawdę mam apel, no powinniśmyjednak pilnować, szanować mieszkańców. Tym

bardziej, proszę Państwa, sq pieczątki, wszystko jest zgodne. Ja tylko apeluję, żeby

naprawdę szanować mieszkańców. I nawet Polne Domy i ściana wschodnia, żeby też tych

mieszkańców poszanować. Proszę Państwa, teraz to bym tak musiał naprawdę wstać, bo

na siedząco to powiedzieć, to mogę się bardzo szybko przewrócić na podłogę, co nie

uczynifbym tak szybko stojąc. Jak żyję 72 lata tu w Pszczynie iz samorządem przez wiele

lat mam kontakt iz mieszkańcami, taki zaszczyt mnie jeszcze nie spotkał. Proszę Państwa,

nie ma tu akurat tej osoby, to jest pracownik Urzędu Miasta, od którego niedawno, a tak

szczerze mówiąc w sobotę, to jest niedawno temat, otrzymałem propozycję składania

”hołdu Pszczyńskiego. Hołdy są teraz bardzo popularne. Proszę Państwa, nikt mnie nie

będzie dyktował, do jakiej partiija się mam zapisać, co mam mówić, kiedy, na jaki temat,

Jestem wolnym obywatelem tego Państwa ibędę robił wszystko to, co ja uważam i

zgodnie z przepisami. Przykro mi to, że akurat od pracownika Urzędu musiałem usłyszeć

tego rodzaju stanowisko. Mówię to dzisiaj, bo za chwilę będą już gorące ch wile,

prokuratorzyjuź czekają, już będzie okres wyborczy, także szybkie procesy. Ja sobie

osobiście dopóki będę żył na takie coś nie pozwolę. Dziękuję bardzo.”

2. Przewodniczący rady Leszek Szczotka przedstawił informację z działalności Rady Miejskiej

w Pszczynie w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że 9 lutego odbyły się dwa

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 13 lutego odbyło się uroczyste otwarcie

nowego Pszczyńskiego Centrum Kultury, w którym uczestniczyli radni; 14 lutego odbyło

się posiedzenie Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach

uzupełniających na kadencję 2024—2027; 19 lutego odbyło się posiedzenie Komisji Spraw

Społecznych; w tym samym dniu odbyło się także posiedzenie Komisji Budżetu; 20 lutego

odbyło się posiedzenie Komisji Sportu i Kultury Fizycznej oraz posiedzenie Komisji

Gospodarki.

3. Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że do Rady Miejskiej w Pszczynie

wpłynęło sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Pszczynie wraz

z informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu
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Pszczyńskiego w 2023 roku. Dodał, że przekazał wszystkim radnym pismo do wiadomości
w informatorze i poprosił o zapoznanie się z tym dokumentem. Sprawozdanie stanowi
załącznik nr 5 do protokołu sesji.

Przewodniczący rady powiedział, że do Rady Miejskiej w Pszczynie wpłynęło pismo
mieszkańca gminy Pszczyna, dotyczące stanu wody na gruncie sąsiada. Dodał, że

przekazał pismo wszystkim radnym do wiadomości, z prośbą do przewodniczącej Komisji
Gospodarki o analizę tego tematu i na podstawie stanowiska komisji przygotowana
została propozycja odpowiedzi, którą następnie odczytał. Propozycja odpowiedzi na
pismo stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji. Zapytał, czy do przedstawionej
propozycji odpowiedzi są uwagi, pytania, propozycje zmian? Pytań, uwag, propozycji

zmian nie było i prowadzący obrady poddał pod głosowanie propozycję odpowiedzi.
Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O,

NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,
Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej
Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta

Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

Prowadzący obrady stwierdził, że propozycja odpowiedzi na pismo została

przegłosowana jednogłośnie.

Przewodniczący rady powiedział, że do Rady Miejskiej w Pszczynie wpłynęło pismo
mieszkańców osiedla Stara Wieś dotyczące planu zagospodarowania przestrzennego.
Dodał, że przekazał pismo wszystkim radnym do wiadomości, z prośbą do
przewodniczącej Komisji Gospodarki o analizę tego tematu i na podstawie stanowiska
komisji przygotowana została propozycja odpowiedzi, którą następnie odczytał.
Propozycja odpowiedzi na pismo stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji. Zapytał, czy do
przedstawionej propozycji odpowiedzi są uwagi, pytania, propozycje zmian? Pytań,
uwag, propozycji zmian nie było i prowadzący obrady poddał pod głosowanie propozycję
odpowiedzi.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O,

NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta

Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Renata Dyrda

Prowadzący obrady stwierdził, że propozycja odpowiedzi na pismo została

przegłosowanojednogłośnie.
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6. Przewodniczący rady powiedział, że w związku z kończącą się kadencją, zgodnie z art. 24h
ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym, mamy obowiązek na 2 miesiące przed końcem
kadencji, czyI129 lutego br., złożyć oświadczenie majątkowe. Oświadczenie składa się
w 2 egzemplarzach zgodnie ze stanem na dzień 29 lutego br.

7. Głos zabrał burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Powiedział: „bardzo chciałem Państwu
podziękować za decyzję, którą podjęliście w tej kadencji dotyczącą wielu inwestycji, ale tej
największej, czyli budowie nowego Centrum Kultury. Myślę, że to, co się wydarzyło w
ostatnim półtorej tygodniu, świadczy o tym, z'e to była mądra decyzja, którą oczekiwali nasi
mieszkańcy, ponieważ tylko w pierwszym tygodniu Centrum Kultury odwiedziło ponad 6
tys. osób, natomiast w ciągu tygodnia sprzedaliśmy ponad 1,5 tys. biletów do kina. Więc
widać, z'e jest to inwestycja, która była bardzo potrzebna. Dziękuję Państwu za tę decyzję i
dziękuję całemu zespołowi, który czuwał nad realizacją. 25 lutego to do wszystkich w
ramach zaproszeń na otwarcie mieliście Państwo zaproszenia na cztery wydarzenia. Jedno,
czyli otwarcie, drugie to był wernisaż, trzecie oprowadzanie iczwarte wydarzenie tojest
spektakl 0 Daisy realizowany przez naszych artystów pod reżyserią Łukasza Sojki i na ten
spektakl, jeżeli Państwo chcielibyście się udać, to jest 25 -tego to bardzo prosimy 0
potwierdzenie mailowe, które jest na zaproszeniu. ”

8. Przewodniczący rady powiedział, że kolejna sesja rady planowana jest na 21 marca 2024 r.,
a kolejna na 18 kwietnia 2024 r.

ad. 7.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim
za uczestnictwo w obradach i o godz. 1333 ogłosił zamknięcie LXVIII sesji Rady Miejskiej
w Pszczynie.

[PODPIS]
Pr eWodniczący Maw:

¥Le\szek Szczp/tka

  

Protokołowała: Kata
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